

what reason did the Minister state otherwise in answer to Question No. 2,279?

3. Are there any other names in addition to that of Mr. McInnis in the answer to Question No. 2,279 who in reality also did not do legal work for the government as stated?

**No. 3,029—Mr. Mazankowski—October 23**

Is the government giving any consideration in making provisions for financial measures that will permit local property owners and tenants to deduct school taxes from taxable income?

**\*No. 3,037—Mr. Orlikow—October 23**

1. Who are the members of the Advisory Group on Executive Compensation in the Public Service dealing with salaries for senior public servants and what are the backgrounds and qualifications of each?

2. What staff assistance, if any, did the Committee have?

3. How many meetings did this Committee make before submitting its report to the government?

4. Did the Committee have prepared for it any comparative studies of the salaries paid to senior public servants and private industry?

5. Did the Committee have prepared for it any studies as to the salaries paid to senior executives in private industry and was such information provided to the government?

6. Were representations made to the Committee by the Management Committee of the Senior Public Service?

**No. 3,041—Mr. Cossitt—October 24**

1. How many post offices have been closed by the government in the Province of British Columbia since April 20, 1968?

2. In what municipality and in what electoral district are each of these post offices located?

**No. 3,042—Mr. Cossitt—October 24**

1. How many post offices have been closed by the government in the Province of Alberta since April 20, 1968?

2. In what municipality and in what electoral district are each of these post offices located?

**No. 3,043—Mr. Cossitt—October 24**

1. How many post offices have been closed by the government in the Province of Manitoba since April 20, 1968?

2. In what municipality and in what electoral district are each of these post offices located?

**No. 3,044—Mr. Cossitt—October 24**

1. How many post offices have been closed by the government in the Province of Ontario since April 20, 1968?

2. In what municipality and in what electoral district are each of these post offices located?

pourquoi le ministre le cite-t-il en réponse à la question n° 2279?

3. Outre M. McInnis, y a-t-il d'autres personnes désignées dans la réponse à la question n° 2279 qui, en réalité, n'ont jamais effectué de travaux juridiques pour le gouvernement?

**N° 3029—M. Mazankowski—23 octobre**

Le gouvernement envisage-t-il de prendre certaines dispositions relatives à des mesures financières qui permettront aux propriétaires et aux locataires de propriétés locales de déduire les impôts scolaires du revenu imposable?

**\*N° 3037—M. Orlikow—23 octobre**

1. Qui sont les membres du Groupe consultatif de la rémunération du personnel de direction dans la Fonction publique qui s'occupent des traitements des hauts fonctionnaires, et quels sont les antécédents et les aptitudes de chacun?

2. Quel soutien le Comité a-t-il reçu éventuellement en matière de personnel?

3. Combien de fois le Comité s'est-il réuni avant de présenter son rapport au gouvernement?

4. Le Comité avait-il fait préparer des études comparées des salaires accordés aux hauts fonctionnaires et aux cadres du secteur privé?

5. Le Comité avait-il fait préparer des études relatives aux salaires accordés aux cadres du secteur privé et a-t-on fourni ces renseignements au gouvernement?

6. Le Comité de gestion des hauts fonctionnaires a-t-il fait des recommandations au Comité?

**N° 3041—M. Cossitt—24 octobre**

1. Combien de bureaux de poste le gouvernement a-t-il fermés en Colombie-Britannique depuis le 20 avril 1968?

2. Dans quelle municipalité et dans quelle circonscription est situé chacun de ces bureaux?

**N° 3042—M. Cossitt—24 octobre**

1. Combien de bureaux de poste le gouvernement a-t-il fermés en Alberta depuis le 20 avril 1968?

2. Dans quelle municipalité et dans quelle circonscription est situé chacun de ces bureaux?

**N° 3043—M. Cossitt—24 octobre**

1. Combien de bureaux de poste le gouvernement a-t-il fermés au Manitoba depuis le 20 avril 1968?

2. Dans quelle municipalité et dans quelle circonscription est situé chacun de ces bureaux?

**N° 3044—M. Cossitt—24 octobre**

1. Combien de bureaux de poste le gouvernement a-t-il fermés en Ontario depuis le 20 avril 1968?

2. Dans quelle municipalité et dans quelle circonscription est situé chacun de ces bureaux?